
ACTA DE LA SESSIÓ PÚBLICA DE CONSTITUCIÓ DEL NOU AJ UNTAMENT DE 
VACARISSES, CELEBRADA EL DIA 11 DE JUNY DE 2011 

 
A Vacarisses, quan són les 12 hores del dia 11 de juny de 2011, es reuneixen a la sala del 
vestíbul de l'edifici municipal La Fàbrica, de conformitat amb l'article 195 de la Llei orgànica 
5/1985, de 19 de juny, del règim electoral general, en concordança amb l'article 37.1 del 
Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, aprovat  
pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre,  i segons l'establert a l'Ordre GAP/187/2007, 
de 31 de maig, del Conseller de Governació i Administracions Públiques,  els Regidors que han 
estat proclamats electes per la Junta Electoral de Zona com a conseqüència dels resultats de 
les últimes eleccions locals convocades pel Reial Decret 444/2007 de 2 d’abril, que a 
continuació es relacionen, que constitueixen la totalitat dels Regidors electes d'aquesta Corpo-
ració, amb la finalitat de celebrar la sessió pública extraordinària de constitució de l'Ajuntament, 
assistits per mi, el Secretari - Interventor de la Corporació, que dono fe de l'acte. 
 

Regidors electes assistents 

SR. SALVADOR BOADA  I GUÀRDIA 
SR. JOSEP MARIA GIBERT I CASTELLET 
SR. SALVADOR MARTÍN MARTÍN 
SRA. ANNA MARIA SINGLA SANGRÀ 
SR. MARTÍ LLORENS MORRAJA 
SR. LLUÍS ALBURQUERQUE ALAVEDRA 
SR. CARLES CANONGIA I GERONA 
SRA. LAURA SÁNCHEZ  LÓPEZ 
SR. PEDRO ROQUE SERNA GONZÁLEZ 
SR. JOAN PAU RICA LÓPEZ 
SR. ANTONI MASANA I UBACH 
SR. RICARD REOLLO I BONET 
SR. MARIANO MÉNDEZ RUDILLA 
 

Secretari  

SR. JOSEP LLUÍS LLAVATA I FERRER 

El Secretari assisteix amb la documentació que es refereix l'article 36.2 del Reglament 
d'organització, funcionament i règim jurídic de les corporacions locals.  
 

 

FORMACIÓ DE LA MESA D'EDAT 
 
Declarada oberta la sessió, pel senyor Secretari es procedeix a la lectura del nom i cognoms de 
cada un dels Regidors/as electes que assisteixen a la sessió extraordinària de constitució del 
nou Ajuntament, en conseqüència, declara obert l’acte i procedeix a constituir  la mesa d’edat 
que será formada pel senyor Martí Llorens Morraja com a Regidor electe de major edat i el 
senyor Antoni Masana i Ubach com a Regidor electe de menor edat, posteriorment convida a 
tots els Regidors electes a ocupar els seus llocs a la taula i declara constituïda la mesa d’edat. 
 

CONSTITUCIÓ DEL NOU AJUNTAMENT 
 
Per ordre del senyor President de la Mesa d'edat, el senyor Secretari dóna lectura a les disposi-
cions aplicables a la constitució dels nous Ajuntaments establertes en els articles 194 i 
següents  de  la  Llei  orgànica  del  règim  electoral  general  5/1985,  en  la redacció actual, en 
concordança amb l'article 37 del Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic de les 



entitats locals, i afegeix que aquestes disposicions estableixen que la duració del mandat dels 
membres dels Ajuntaments és de quatre anys restant en funcions fins la presa de posessió dels 
seus succesors, i que també estableixen que els Ajuntaments es constitueixen el vigèssim dia 
posterior a la celebració de les eleccions mitjançant una mesa d’edat que presideix i dirigeix 
l’acte fins la proclamació de l’Alcalde. Seguidament indica que es procedirá a efectuar 
l’acreditació de la personalitat dels electes i havent-hi majoria absoluta es podrà declarar 
constituida la corporació i procedir a l’elecció de l’Alcalde entre els caps de llista de les 
candidatures, essent escollit qui obtingui majoria absoluta de vots. 
Acte seguit, pel senyor Secretari es dóna compte als reunits del compliment d’allò que disposa 
l’article 36.2 del ROF, pel que fa a la documentació relativa a l’inventari del Patrimoni de 
l’Ajuntament i a l’acta d’arqueig ordinària efectuada en data 10 de juny del 2011. 
 
Tot seguit, i una vegada comprovat pel senyor President de la Mesa d'edat, que tots els 
Regidors electes han formulat les declaracions a les quals es refereix l'article 75.7 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del règim local, aquest comunica als presents que 
si hi ha algun Regidor afectat per alguna de les causes d'incompatibilitat previstes per la Llei 
Orgànica del règim electoral general o altra legislació concordant, ho manifesti en aquest 
moment. No efectuant-se cap declaració per part dels Regidors, s'entén que aquests no es 
troben afectats per cap de les causes d'incompatibilitat sobrevingudes amb posterioritat a la 
seva proclamació, previstes en els articles 202 i 203, de la Llei 5/1985, de 19 de juny i l'altra 
legislació aplicable. 
 
Acte seguit el senyor President de la Mesa d'edat sol·licita als Regidors que es posin dempeus, 
i, pel senyor Secretari, es procedeix a la lectura del nom i cognoms de cada un dels Regidors 
electes que assisteixen a la sessió, els quals, d'un en un, es dirigeixen a la Presidència, 
comprovant-s’hi per part dels membres de la mesa d'edat la credencial presentada, i acreditant 
cada Regidor electe la seva personalitat, mitjançant l'exhibició del document nacional d'identi-
tat. 
 
A continuació el senyor President de la Mesa d'edat indica al Secretari que procedeixi a la 
lectura de la fórmula de jurament o promesa establerta pel Reial Decret 707/79 de 5 d'abril, el 
text literal de la qual és el següent: 
 

"Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les 
obligacions del càrrec de Regidor de l'Ajuntament de Vacarisses, amb lleialtat al 
Rei, i respectar i fer respectar la Constitució i l'Estatut d'Autonomia de Catalunya?" 

A continuació, pel senyor Secretari es procedeix a anomenar cada un dels Regidors, els quals, 
d'un en un, emeten el seu jurament o promesa de respecte a la Constitució i a l'Estatut 
d'Autonomia de Catalunya, de la manera següent: 
 
SR. MARTÍ LLORENS MORRAJA  "Sí, ho prometo"  
SR. ANTONI MASANA I UBACH  “Sí, ho prometo per imperatiu legal sense 

renunciar a la independència del meu pais” 
SR. SALVADOR BOADA  I GUÀRDIA  "Sí, prometo" 
SR. JOSEP MARIA GIBERT I CASTELLET "Sí, ho prometo" 
SR. SALVADOR MARTÍN MARTÍN  “Per imperatiu legal, sí, prometo” 
SRA. ANNA MARIA SINGLA SANGRÀ  “Per imperatiu legal, sí, prometo” 
SR. LLUÍS ALBURQUERQUE ALAVEDRA “Per imperatiu legal, sí, prometo” 
SR. CARLES CANONGIA I GERONA  “Per Vacarisses, sí, prometo” 
SRA. LAURA SÁNCHEZ  LÓPEZ  “Sí, per Vacarisses, prometo” 
SR. PEDRO ROQUE SERNA GONZÁLEZ “Sí, prometo” 
SR. JOAN PAU RICA LÓPEZ   “Sí, prometo” 
SR. RICARD REOLLO I BONET  “Per imperatiu legal, sí, prometo” 
SR. MARIANO MÉNDEZ RUDILLA  “Sí, prometo” 
 
 



Seguidament el senyor President de la Mesa d'edat declara constituïda la Corporació i 
assenyala que tot seguit es procedirà a l'elecció d'Alcalde del municipi entre els membres de la 
Corporació que encapçalen llurs corresponents llistes, i amb aquesta finalitat dóna la paraula al 
senyor Secretari, qui explica que es realitzarà mitjançant el procediment de votació secreta, en 
la qual cada Regidor electe dipositarà el vot, respecte de les candidatures que es presentin, en 
l'urna destinada per a aquesta finalitat, essent elegit Alcalde, de conformitat amb allò disposat 
per  l'article 196,  de  la  Llei  Orgànica  5/1986,  de  19  de  juny,  del règim electoral general, el  
candidat que obtingui la majoria absoluta de vots en la primera votació i, si no n’hi ha, el 
candidat de la llista que hagi obtingut més vots en les eleccions. 
 
Realitzada aquesta explicació, i a requeriment de la presidència de la Mesa d'edat, es 
presenten com a candidats a Alcalde els Regidors que tot seguit s'indiquen, que encapçalen 
llurs corresponents llistes: 
 
 
CANDIDATS                                              LLISTA ELECTORAL 
 
Sr. Salvador Boada  i Guàrdia  - UIPV 
Sr. Carles Canongia i Gerona  - PSC-PM 
Sr. Pedro Roque Serna Gonzáles - V per V 
Sr. Antoni Masana i Ubach  - ESQUERRA-AM 
Sr. Ricard Reollo i Bonet  - CIU 
Sr. Mariano Méndez Rudilla  - PP 
 

Abans de procedir a l’acte d’elecció de l’Alcalde, el President de la Mesa d’edat ofereix el dret 
d’intervenir als portaveus de les candidatures, i dóna la paraula al Regidor senyor Josep Maria 
Gibert i Castellet com a membre del partit Unió Independent Per Vacarisses, qui manifesta el 
següent: 
 
“El Grup Municipal d’Unió Independent per Vacarisses proposem a Salvador Boada i Guàrdia 
com a Alcalde. 
Unió independent Per Vacarisses ha estat la força més votada. Aquesta majoria és la que ens 
dóna el dret a governar perquè així ho han volgut els ciutadans de Vacarisses. 
Proposem a Salvador Boada perquè hi confiem. Però no per una qüestió de fe, sinó perquè 
s’ha guanyat aquesta confiança. Setze anys governant Vacarisses, al capdavant del nostre 
grup, amb els notables resultats aconseguits per al nostre poble, l’avalen. 
Durant aquells anys de govern calia crear estructures. Calia ajudar al creixement inexorable del 
municipi, de manera endreçada, perquè tothom qui hi vivia pogués gaudir d’uns serveis justos. 
A partir d’avui, caldrà acabar alguns projectes i endegar-ne algun de nou, amb un estudi 
meticulós del que això suposa econòmicament, un cop coneguem exactament de què es 
disposa. 
La Nostra acció de govern ara s’haurà de centrar en fer avançar Vacarisses. Avançar no vol dir 
créixer desmesuradament. Avançar vol dir caminar cap a una millor qualitat de vida, tenint cura 
del nostre entorn, respectant el medi, escoltant les inquietuds dels veïns. 
Hem d’aconseguir una Vacarisses socialment sostenible, des dels serveis més bàsics de les 
persones, com la salubritat, la sanitat o l’ensenyament; fins a les que ens ajuden a anar 
construint un teixit social harmònic, com les associacions i les diverses propostes culturals a les 
quals sempre hem donat suport. 
Proposem a Salvador Boada perquè coneix el nostre poble, coneix els ciutadans de prop i és 
conscient que no tots som iguals, però sí que tenim els mateixos drets. Des d’aquesta 
premissa, ell sabrà vetllar pel benestar de tots, amb la seva capacitat de gestió demostrada i la 
il·lusió que des del grup hem pogut veure com ha anat renovant i que ens ha portat, un cop 
més, a ser la  llista més votada a les urnes. 
Amb ell al capdavant, tindrem la garantia d’un bon govern per a Vacarisses.” 

 
 



ELECCIÓ D'ALCALDE 
 
 

Seguidament es procedeix a realitzar la votació i pels Regidors electes es diposita el vot en 
l'urna destinada a aquest efecte. Una vegada efectuada la votació es procedeix a realitzar 
l'escrutini, el resultat del qual, que és anunciat pel President de la mesa d'edat, és el següent: 
 
 
CANDIDATS    VOTS OBTINGUTS 
Sr. Salvador Boada i Guàrdia   8  
Sr. Carles Canongia i Gerona   2 
Sr. Pedro Roque Serna González  0   
Sr. Antoni Masana i Ubach   1 
Sr. Ricard Reollo i Bonet   0 
Sr. Mariano Méndez Rudilla   1 
 
Vots emesos: 13 
Vots vàlids: 12 
Vots en blanc: 1 
Vots nuls: 0 

 

Realitzat l'escrutini i havent obtingut el Regidor senyor Salvador Boada i Guàrdia, representant 
de la llista de UIPV, la majoria absoluta de vots en la primera votació, és proclamat Alcalde per 
la Mesa d'edat, el President de la qual li pregunta si accepta el càrrec d'Alcalde de l'Ajuntament 
de Vacarisses. 
 
El Sr. Boada contesta que sí accepta. 
 
A continuació, una vegada acceptat el càrrec d'Alcalde pel senyor Salvador Boada i Guàrdia, el 
senyor Secretari procedeix a donar lectura a la fórmula d'acatament a la Constitució legalment 
establerta, el text literal de la qual és el següent:  

 

"Sr. Boada, jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment 
les obligacions del càrrec d'Alcalde de l'Ajuntament de Vacarisses, amb lleialtat al 
Rei, i respectar i fer respectar la Constitució i l'Estatut d'Autonomia de Catalunya?" 

 
Seguidament l'Alcalde electe, senyor Salvador Boada i Guàrdia, emet la promesa de respecte a 
la Constitució i a l'Estatut d'Autonomia de Catalunya, mitjançant la manifestació següent: 
 

"Sí, prometo."  

Després d'això, el President de la Mesa d'edat, el senyor Martí Llorens Morraja, indica al senyor 
Alcalde que pot ocupar la cadira presidencial i convida al senyor Carles Canongia i Gerona a 
fer entrega, al senyor Alcalde, de la vara de càrrec i del pin d’or, tanmateix declara dissolta la 
Mesa d'edat. 
 
Acte seguit l’Alcalde dóna la paraula al Regidor senyor Antoni Masana i Ubach, que manifesta 
el següent: 
“Bon dia a tots i a totes, primer de tot voldria agrair la feina feta a tots els Regidors i Regidores  
sortints, en especial a la meva companya la Meritxell Ricart, i també agrair a les més de 270 
persones que ens van dipositar la seva confiança.  



Deixeu-me començar amb una part del discurs feta ara fa quatre anys quan Esquerra  
Republicana de Catalunya, després de més de 60 anys tornava  al govern de Vacarisses, en 
aquell moment varem dir que començava una nova etapa que portarà un seguit de millores, 
socials, mediambientals i culturals i podrem fer realitat tot allò pel que des de l’Esquerra 
independentista sempre hem procurat, passats aquests quatre anys podem afirmar que 
efectivament aquest període d’Esquerra al govern a comportat uns avenços, socials, culturals i 
mediambientals, ara no entraré a numerar-los, però penso que l’obra de govern ha estat molt 
important i en perspectiva la sabrem valorar encara més: 
Avui acaba una etapa per Vacarisses i en comença una altra, avui entra un nou govern, un 
govern legítim, com també ho era el nostre, i és molt diferent del sortint, aquest bipartit, 
repeteixo, legítim penso que no reflecteix la realitat de la societat Vacarissenca, és un govern  
amb una mitjana d’edat alta, contràriament a la població, però el que és més preocupant és que 
és un govern amb només una dona, per tant és un govern eminentment masculí, quan la 
realitat és una altra aquest fet s’hagués pogut corregir una mica, però vostès han preferit 
prescindir d’una dona i saltar-se la llei de la paritat en favor d’un altre home, vostès sabran el 
que fan, però des d’aquí els he de dir que poden fer moltes campanyes en favor de la igualtat 
de la dona, que amb aquestes accions tiren per terra anys d’esforços i lluita i deixi’m dir que 
aquestes accions allunyen encara més la població de la política i fan perdre la dignitat de les 
dones. 
Dit això vull plantejar el full de ruta d’Esquerra en aquests quatre anys; farem una oposició 
constructiva, però també contundent, aquesta és la nostra feina ara, procurarem que totes 
aquelles promeses escrites i no escrites fetes en campanya electoral, i per les quals els va 
votar la gent, arribin a bon port, vetllarem perquè es baixin els impostos, perquè retornin als 
veïns i veïnes de Torreblanca II i la Carena els 3.000.000 d’euros, perquè es faci una piscina 
coberta, perquè es faci una zona de salut, un camp de gespa, una pista atlètica, vetllarem 
perquè això que veu prometre es porti a bon port, igualment farem propostes per millorar la 
nostra Vila i també portarem al ple allò que faci avançar en les llibertats nacionals i socials de 
Catalunya. Nosaltres pensem que Vacarisses no pot quedar al marge de la lluita per la 
reconstrucció nacional, en definitiva, per l’avenç de la nostra nació cap a la independència. 
Per acabar la mà estesa, encara que vostès no hagin volgut parlar amb nosaltres, nosaltres 
des d’Esquerra ens tindran al seu costat en tot allò que sigui una millora per Vacarisses, ens 
tindran al costat per tirar endavant el POUM, per fer el segon corredor verd, per donar suport a 
les entitats culturals, per donar suport als nostres joves, per protegir i millorar el nostre entorn i 
la qualitat de vida dels Vacarissencs i Vacarissenques, per lluitar contra l’atur i per ajudar a les 
famílies més necessitades.  
Moltes gràcies.” 
 
L’Alcalde demana disculpes ja que ha donat la paraula al Regidor Antoni Masana i hauria 
d’haver pres la paraula el senyor Mariano Méndez ja que és el partit que menys representació 
ha obtingut, i seguidament dóna la paraula al senyor Méndez, qui manifesta el següent: 
 
“Buenas tardes, señor Alcalde, señoras y señores concejales, señoras y señores.  
Quisiera en primer lugar felicitar al señor Boada por su elección como Alcalde de Vacarisses, 
así mismo quiero hacer extensible mi felicitación a todos los concejales presentes hoy en este 
acto. 
Hoy es un día histórico para Vacarisses, después de que el pueblo hablara el pasado 22 de 
mayo, la democracia consecuente ha supuesto la elección del señor Boada como Alcalde 
desde nuestro partido, y, desde la natural distancia política que nos separa, deseamos que su 
alcaldia traiga lo mejor para Vacarisas y sus ciudadanos. También es hoy un día histórico para 
nuestro partido, el Partido Popular de Vacarisses ha conseguido por primera vez 
representación en el consistorio, quiero desde aquí dar las gracias a todos aquellos que 
confiaron en nosotros, no les defraudaremos, el Partido Popular trabajará desde la oposición, 
una oposición constructiva y crítica, constructiva pues propondremos ideas y proyectos para 
mejorar la vida de todos los Vacarisenses y una crítica del trabajo del próximo govierno que 
será positiva cuando sea en beneficio del conjunto de todos los ciudadanos  y reprovatoria 
cuando consideremos que este no es así, ese es el trabajo de la oposición, proponer ideas y 



proyectos y fiscalizar al govierno, pondremos todo nuestro empeño en realizarlo lo mejor 
posible, con una actitud abierta siempre al diálogo. 
Con el acto de hoy empieza una legislatura que deseamos transcurra de forma fructífera, 
centrada en la resolución de los problemas de los ciudadanos y en el municipio, el Partido 
Popular de Vacarisses, hará todo lo posible para que esto sea así.  
Quisiera finalizar como empecé, felicitando al señor Boada por su elección como Alcalde y al 
conjunto de los concejales por su representación.  
Muchas gracias.” 
 
A continuació l’Alcalde dóna la paraula al senyor Ricard Reollo, per CIU, qui manifesta: 
 
“Bon dia a tots els aquí presents, Regidors, Regidores, tant entrants com sortints.  
Per nosaltres és un orgull tornar a estar dins de l’Ajuntament, ja sabeu tots el que va passar, 
des del nostre punt de vista recolzarem totes les coses positives que hi hagi en aquest govern, 
moltes felicitats senyor Alcalde, però controlarem absolutament i fiscalitzarem tot allò que a 
nosaltres no ens sembli bé, com a oposició, farem una oposició absolutament constructiva, 
però sota control des del nostre punt de vista de cóm s’han de fer les coses aquí a Vacarisses. 
Vacarisses ha de mirar al futur, no podem mirar a demà o d’aquí a una setmana, si no tot el 
que es faci ha de ser de cara al futur, ens hem d’igualar a moltes poblacions que tenim al 
nostre entorn, a la nostra comarca, que anem endarrere en molts aspectes, ara tenim una 
època absolutament de vaques flaques, i el que haurem de fer és controlar absolutament tot el 
que es faci des d’aquest ajuntament pel bé de tots.  
Estem oberts, és gent molt jove la que ara mateix forma el nostre partit i estic molt content de la 
feina feta pels nostres components, la majoria d’ells, jo m’incloc, hem entrat per primer cop en 
el món de la política. Volem recolzar a la gent gran que des de dins del nostre partit en ha 
ajudat moltíssim i sobretot a la gent que ens ha votat, esperàvam molt més, com tothom de 
vosaltres esperava més, però amb això sabem que comencem un bon camí que durarà quatre 
anys i que estem ben segurs que nosaltres el defensarem amb tot el nostre cor.  
Únicament desitjo la unió de tots els partits per Vacarisses en els moments difícils, cosa que 
nosaltres ja ho hem fet, ho hem posat per escrit en el nostre programa i que els problemes de 
Vacarisses es resolguin de seguida per mirar un altre cop cap el futur.  
La feina feta per l’antic consistori és notable, Toni, teniu raó, heu fet una bona feina, Meritxell, 
heu fet una boníssima feina, i únicament hem de tirar endavant, estem al vostre costat, per les 
coses bones, i per controlar el que no ens sembli bé.  
Gràcies.” 
 
A continuació l’Alcalde dóna la paraula al senyor Pedro Roque Serna, per V per V, qui 
manifesta: 
 
“Hola, bona tarda a tots i a totes. 
És per nosaltres un plaer poder dirigir-nos a tots vostès en un acte tan transcendent com el 
d’avui, estem convençuts que la contribució de Veïns per Vacarisses al govern municipal serà 
important i donarà el resultat que la majoria espera.  
Vull deixar constància de les nostres prioritats, en primer lloc la cohesió d’un municipi, del que 
es tracta és d’integrar totes les persones, sense discriminacions ni favoritismes tenim clar que 
Vacarisses abasta des dels Caus fins al Ventaiol, en segon lloc, eradicar l’enfrontament 
personal que perjudica la convivència i que no beneficia a ningú, amb el ferm objectiu de fer de 
Vacarisses un municipi modern, atractiu, per viure en pau i en harmonia, en tercer lloc, volem 
que l’ajuntament estigui obert a tothom, estem convençuts que la nostra tasca serà més fàcil si 
al adreçar-vos a l’ajuntament pugeu sentir la casa de la Vila com casa vostra, el nostre partit. 
Amb l’aprovació unànime de l’assemblea, donarà suport, i ha donat suport al senyor Salvador 
Boada per la sintonia programàtica que ens uneix, per la manifestació directa dels nostres 
votants i per les innumerables mostres de recolzament dels darrers dies.  
A partir d’avui ens hem convertit en un municipi capdavanter, liderat per formacions 
independents, segons la majoritària voluntat popular. Volem canviar també la vibració 
d’indignació que existeix actualment a la societat i que ha estat una constant a la darrera 



legislatura, volem que Vacarisses es converteixi en un model, un model de convivència, un 
model d’unitat, donarem exemple continuant sent els mateixos, escoltant a tothom i treballant 
com una persona més, en positiu, sense privilegis ni deliris de poder, amb el cor a la mà. 
Moltes gràcies i fins ara.” 
 
A continuació l’Alcalde dóna la paraula al senyor Carles Canongia, per PSC-PM, qui manifesta: 
 
“Bon dia, senyores Regidores, Regidors, Alcalde.  
Des d’aquí voldria donar les gràcies a la gent que va fer l’últim ple, que van estar aquests 
quatre anys amb nosaltres, tant els del govern com els de l’oposició. 
Per molt que es digui, jo crec, que, com molt bé ha dit el company d’Esquerra, la història 
d’aquests quatre anys, del que s’ha fet a Vacarisses, crec que la passarem amb nota, per una 
altra part jo he volgut significar manament, volia entregar la vara de càrrec, volia entregar la 
insígnia i he entregat les claus de l’ajuntament a l’Alcalde que entra, i ho he fet perquè jo crec 
que això és un respecte a la institució i davant de tot això hi ha les institucions, fora de 
situacions polítiques però en aquests actes l’Alcalde, és l’Alcalde de tots, del que t’ha votat i del 
que no t’ha votat i és lògic i natural que es faci això, és la manera d’entendre la democràcia. 
Jo des de molt jove, jo que ja tinc una edat, tinc 61 anys, vaig lluitar per la democràcia sabent 
que en algun moment es guanyava i en algun moment és perdia. Ens ha tocat governar en un 
període de crisi, jo diria que els tres últims anys han estat d’una crisi molt forta i ens hem sortit 
entre altres coses perquè l’ajuntament, malgrat el que es digui, durant aquests quatre anys ha 
obtingut subvencions d’altres administracions per import de 5.000.000 d’euros i això és el que 
ha fet possible fer totes aquestes coses que s’han produït al municipi. A l’acta d’arqueig es 
deixen exactament 2.235.000 euros, ho dic perquè durant tota la legislatura se’ns va estar 
repetint aquesta quantitat, i això no és significatiu perquè l’acta d’arqueig no és res més que els 
calers que hi han a caixa, és el futur, i la crisi és difícil, la sofrim tots, hi ha un comunicador, el 
Manel Fuentes, que cada matí a Catalunya Radio acaba els seus comentaris dient “temps de 
crisi, tems de revolta”, suposo que ho diu amb un significat complexa que és el que vol dir això, 
avui dia no hi ha revoltes, però vol dir que son dies complicats.  
Per això s’ha de fer la feina molt ben feta, i per això vetllarem perquè no es perdin els drets que 
tenen tots els ciutadans de Vacarisses, que s’han aconseguit aquests quatre anys, els 
matrimonis joves amb els temes dels fills, les ajudes familiars, les beques de menjadors, 
vetllarem perquè tot això sigui així, igual que vetllarem pels programes electorals, que son per 
complir-los, de vegades són cartes als reis, però jo crec que aquest equip de govern, els qui 
hem estat derrotats, ven fer un pla de mandat que està escrit  i s’ha complert en un 90% del 
que varem acordar, i aquesta és la realitat, es vulgui o no es vulgui, però també hi ha una altra 
cosa que s’ha de complir i aquesta és més complicada, li adverteixo senyor Alcalde, les 
promeses personals que s’han fet, aquestes  si no es compleixen, aquestes porten mals de 
cap, li asseguro,  i s’ho dic perquè a mi ja m’ha vingut a veure gent pensant-se que era el nou 
Alcalde i he hagut de dir que esperessin al dilluns, ja s’ho trobarà.  
He parlat de Vacarisses, parlo de programes electorals i parlo del futur de Vacarisses, el nostre 
grup ha votat primer Vacarisses, i ho tenim clar, això ho vam mostrar aquests quatre anys però 
també ho vam mostrar els quatre anys que vam estar a la oposició, vostè sap que vam estar al 
seu costat en tot moment i que ens va donar un disgust molt gran amb el tema del CTR, que 
ara s’ha arreglat per un altre cantó, nosaltres continuarem mantenint aquesta oposició, 
nosaltres les coses bones per Vacarisses les continuarem defensant, i ens té al seu costat per 
lluitar més que mai amb un projecte que ningú en parla i és molt important, és la portada en alta 
de l’aigua de Vacarisses, també ens tindrà al seu costat en el tema del parc tecnològic de 
residus, perquè és aquí on hi ha el futur econòmic de Vacarisses, la crisi es combat amb 
intel·ligència, fomentant la recerca (intervenen els ciutadans assistents a l’acte fent critiques..). 
Jo he estat tota la meva vida respectuós, he tingut sempre respecte a les institucions, si ni tan 
sols el dia que he perdut i que ho intento fer amb tota la dignitat del món no se’m respecta com 
es pot parlar de respecte a les institucions.  
No tinc res més a dir i acabo en positiu, el respecte que no he tingut jo, sempre el tindrà el 
senyor Alcalde i l’ajuntament de Vacarisses, perquè soc una persona lleial, i el que ens molesta 
molt als socialistes son les deslleialtats.  



Enhorabona senyor Boada.” 
 
Acte seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Salvador Boada i Guàrdia que pronuncia el 
següent discurs d’investidura: 
 
“Gràcies senyors Regidors, bon dia a tothom, primer de tot vull donar les gràcies als Regidors 
que, representant al vostre partit, heu confiat en mi per ser el pròxim Alcalde de Vacarisses. 
Regidores, Regidors, anteriors Alcaldes, el meu agraïment també perquè heu treballat per 
Vacarisses, dedicant una part de la vostra vida al nostre poble.  
Així mateix, vull fer palès el meu agraïment a aquells que representeu a les entitats i 
associacions del nostre teixit social i cultural. 
Perquè contribuïu a la nostra cohesió com a municipi. 
Gràcies també a tots els qui ens acompanyeu: familiars, companys, amics i veïns. 
Avui, vull fer un esment especial als Regidors d’UIPV, pel seu paper a la oposició durant quatre 
anys. 
Per haver seguit creient en el projecte i per mantenir el testimoni de la tasca feta durant els 
setze anys. 
Tot i que UIPV no havia perdut les eleccions de fa quatre anys, la situació de pactes la va 
relegar a la oposició. 
Sense entrar en si realment això és el volia el poble, en podem treure algunes conclusions. 
Les alternances de govern, ens permeten als ciutadans copsar, si el canvi de rumb és el camí 
que ens convé seguir, o bé si és hora de rectificar. 
Els resultats d’aquestes eleccions, amb una àmplia majoria per UIPV, dicten aquest canvi. 
La lectura d’aquests resultats electorals, ens ha portat a obrir un ventall a altes forces 
municipals, per formar govern. 
I així ho ha vist també Veïns per Vacarisses, amb qui ens proposem governar. 
Amb ells, hem trobat coincidències i una bona entesa per trobar aquesta voluntat i fer-la 
possible. 
Jo, com a cap de llista d’ UIPV i com a Alcalde, assumiré aquest pacte; amb lleialtat, confiança, 
cooperació i sobretot amb responsabilitat. 
Perquè aquest és un projecte de persones entusiastes, que sabrem recollir aportacions de 
diverses sensibilitats. 
Un projecte que està emmarcat en una crisi globalitzada i les accions de govern hauran de 
tenir-lo molt present. 
Per aquesta raó, som conscients que haurem de treballar amb especial sensibilitat, per l’estat 
general de les economies familiars. 
Això vol dir que centrarem la gestió a la contenció de la despesa. 
Malgrat tot, hi  posarem tota l’energia i la imaginació necessàries per aconseguir les fites que 
ens hem proposat, centrant-nos en les persones: en els nostres infants, en el jovent, en les 
famílies i en els nostres avis. 
Per a tots ells, plantegem un conjunt coherent de propostes en matèria d’ensenyament, 
d’atencions personalitzades, de cultura, de lleure i d’esports. 
Els dos grups municipals coincidim també en una aposta decidida per la preservació del nostre 
entorn i per un municipi compromès amb el medi ambient. 
Tampoc no podem deixar de banda la millora de les comunicacions, de les infraestructures i 
dels serveis, que ajudin a aconseguir un equilibri entre els diferents nuclis del municipi.  
Quan nosaltres parlem de bona gestió, ho fem amb la promesa de gestionar de manera eficient 
i clara els impostos que paguem entren tots. 
Perquè ja ho hem fet i demostrat en el passat. 
En aquesta línea de transparència, farem també una aposta més participativa, recuperant les 
vies de comunicació amb les entitats i associacions.  
Amb l’entusiasme dels meus companys de viatge d’aquesta legislatura i l’orgull que sento de 
representar Vacarisses em comprometo a ser l’Alcalde de tots.  
Visca Vacarisses, visca Catalunya.” 
 
 



 
Efectuades les anteriors intervencions, el senyor Alcalde aixeca la sessió a les 12 hores i 57 
minuts, de la qual s'estén la present acta, que jo, el Secretari, certifico. 
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